
Verslag Klankbordgroep Spoor Vught  

 

Aanwezig:  Arjan Klomp, Richard Hildebrand, Bas Joosten, Erik op den Camp, Rinus 

Rubrech, Theo Smit, Mathieu Mortier, Wouter Vierhout 

Verhinderd:  Erik Donkers, Mats Stam, Angèle van de Water, Thea van der Veen 

ProRail:   Monique Kuijsters, Anna Kooij, Ton Bierbooms, Hagar Scholte, Maarten Poos 

Gemeente Vught:  Peter Burger, Rick van de Helder, Antoinette Snijder (afwezig)  

Voorzitter:   Peter van der Geer  

Datum:   1 december 2022 

 

 

1. Opening  

In het rondje langs de velden duurt de stilte onder de inwoners over het Project Spoor voort. Wel 

heeft de media-aandacht voor het Project N65 de nodige reacties opgeroepen. In lijn daarmee stelt 

de Klankbordgroep de vraag of de consequenties van het stikstofbeleid ook impact hebben op het 

Project Spoor. ProRail antwoordt dat dit vooralsnog in het Tracébesluit is meegenomen, maar dat dit 

niet onvoorziene stikstofmaatregelen uitsluit.  

 

2. Update Project Spoor 

ProRail deelt de stand van zaken mee op de volgende onderwerpen:   

 De aanbestedingsprocedure met 4 aanbieders voor de eerste fase van Project Spoor (C1 = 

tijdelijk spoor) is in volle gang. De recente fietsrondes voor de aannemers van ProRail en 

gemeente samen met vertegenwoordigers van de Klankbordgroep is erg gewaardeerd, 

omdat zo ook het bewonersperspectief (zo hindervrij mogelijk werken) benadrukt werd.  

 In het kader van de Wet Natuurbescherming worden begin 2023 in de buurt van het spoor 

enkele bossages (voor de mussen) aangebracht ter compensatie van verdwijnende bossages 

elders langs het spoor.  

 Tegen de verleende kapvergunning is een drietal beroepen aangetekend. Het is nu wachten 

op de verdere behandeling hiervan.  

 In verband met het Bouwlogistiek Plan (C2) levert de Klankbordgroep momenteel input aan 

Movares. Zodra dit proces in afgerond koppelen betreffende leden terug naar de rest van de 

Klankbordgroep.  

 Voor het in te richten informatiepunt van het Project Spoor is nog geen keuze gemaakt voor 

de locatie. Voorkeur heeft een locatie tussen spoor en toekomstige station. 

 ProRail voert met diverse stakeholders gesprekken over de (in)directe gevolgen van het 

Project Spoor, waaronder recent een gesprek met bewoners van het Rembrandterf.  Mocht 

de Klankbordgroep bepaalde stakeholders weten die ook behoefte hebben aan zo’n gesprek, 

dan kunnen ze dat melden aan Monique Kuijsters.  

 

 



3. Presentatie Monitoring en Trillingen 

Maarten Poos, vakspecialist Trillingen bij ProRail, geeft een presentatie over de grondslagen van het 

trillingenonderzoek en de meetstations die worden geplaatst. De presentatie vindt u in de bijlage. Bij 

de Klankbordgroep leven diverse vragen. Waar het mogelijke schade betreft in het gebied dat buiten 

het Tracébesluit valt (bijv. Vught-Zuid) valt, wil de Klankbordgroep met een advies komen. Arjen 

Klomp, Eric op den Camp en Richard Hillebrand doen hier voor een voorzet op de komende 

vergadering. 

 

Nagekomen bericht van ProRail: brief van de staatssecretaris met de Beleidslijn ‘Kans op schade door 

spoortrillingen bij aanlegprojecten spoorweg-infrastructuur.’ 

 

4. Presentatie Kabels en Leidingen 

Peter Burger (gemeente Vught) presenteert een overzicht van de totale planning en wat er op korte 

termijn staat te gebeuren. Zie daarvoor de bijlage. Voor de bewoners die begin 2023 te maken 

krijgen met vervanging van de riolering, zijn reeds bewonersavonden georganiseerd.  De 

Klankbordgroep adviseert om dit eerste werkvak en de communicatie daarover goed te evalueren 

om daarmee te leren voor toekomstige werkvakken.  

Rick van den Helder zal per 1 januari Peter Burger opvolgen. 

 

5. Update Communicatie  

 

1. Anna Kooij licht toe dat  ProRail de communicatie als volgt heeft ingericht, zodra het Project 

Spoor doorgang vindt: 

a. De aannemers doen de bouwcommunicatie, d.w.z. de directe gevolgen van de bouw 

richting omwonenden  

b. ProRail verzorgt de publiekscommunicatie, d.w.z. rond de algehele projectvoortgang 

richting alle betrokkenen 

c. Zodra het Project Spoor start zal ook een vertegenwoordiger van de aannemer in de 

Klankbordgroep plaatsnemen  

 

2. Anna toont hoe de communicatiecampagne verloopt zodra de Raad van State heeft gesproken. 

Daarbij bespreekt ze ook op hoofdlijnen het programma van de bewonersavond. Zie bijlage. 

Anna zal met de werkgroep communicatie afspreken om rol van de KBG op die avond in te 

vullen.  

3. Verder komt er een ingelast KBG-overleg zodra de uitspraak van de Raad van State heeft gedaan.  

 

Volgende vergadering 

15 maart 2022 om 19.15 uur.  Alle leden ontvangen hiervoor een digitale uitnodiging.  

Zodra de Raad van State zich uitspreekt, zal de Klankbordgroep in een extra digitale vergadering 

bijeenkomen.  

  

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2022/01/07/beleidslijn-kans-op-schade-door-spoortrillingen-bij-aanlegprojecten-spoorweginfrastructuur


 

Actiepunten 

 

a. De Klankbordgroep in de persoon van Arjen Klomp, Eric op den Camp en Richard Hillebrand 

komt met een voorzet voor de problematiek van schade door trilingen buiten het gebied van het 

Tracébesluit.  

b. De werkgroep van Klankbordgroepleden die meedenkt over het Bouwlogistiek Plan (C2) 

verzorgt een terugkoppeling aan de gehele groep.  

c. Alle Klankbordgroepen kunnen suggesties doen voor stakeholders met wie ProRail in 

gesprek kan gaan over het Project Spoor.  

d. ProRail en de gemeente zullen een evaluatie meenemen in de communicatie over het eerste 

werkvak in 2023 (vervanging riolering). 

 

 

Bijlagen: 

Presentatie Monitoring en Trillingen 

Presentatie Kabels en Leidingen + Presentatie Update Communicatie (in 1 document) 


